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Ministrul Muncii, despre marirea alocatiilor: Vom identifica sursa de finantare

peste o luna, la rectificarea bugetara

Guvernul va mari alocatiile copiilor în cazul în care legea va  intra în vigoare, iar sursa de finantare va fi

identificata la  rectificarea bugetara, care va avea loc peste o luna, a declarat, joi  seara, ministrul Muncii si

Protectiei Sociale, Violeta Alexandru.

"Asteptam ca actul normativ sa mearga catre domnul presedinte. În  momentul în care va intra în vigoare, vom

avea foarte clar parcursul a  ceea ce urmeaza sa se întâmple, dar suntem la o luna înainte de momentul  solicitat de

noi pentru a face evaluarea corespunzatoare în vederea  identificarii resurselor. Daca actul va intra în vigoare, ce

alte  optiuni as avea decât sa aplic legea?! (...) Încerc sa spun ca abordarea  noastra este rationala, bazata pe nevoia

de a avea o fundamentare si o  indicare a sursei bugetare din care se fac aceste cresteri. E foarte  usor, în conditiile

în care mai multe domenii au nevoie de o crestere,  în mod evident copiii fiind o prioritate, e usor sa promiti.

Normal este  sa si identifici sursa de bani si sa poti sa faci aceasta cheltuiala în  baza sursei identificate. Asteptam

rectificarea, este mai putin de o  luna pâna la momentul rectificarii. În momentul în care se face  rectificarea, se

identifica si sursa de finantare", a afirmat Violeta  Alexandru, la Digi 24.

Plenul Camerei Deputatilor a respins, miercuri, Ordonanta de Urgenta  2/2020, care proroga termenul pentru

dublarea alocatiilor copiilor la 1  august 2020.

Ministrul Muncii a catalogat joi initiativa PSD de respingere a acestei ordonante drept populista.

" PSD, din considerente electorale, desi stia ca mai este o luna pâna la  acel moment, a preferat sa se laude ca i se

datoreaza aceasta dublare a  alocatiilor, desi istoria arata ca PNL a fost cel care a facut cresteri  de alocatii, într-o

procedura parlamentara transparenta, cu indicarea  surselor de finantare, asa cum este normal sa se întâmple. (...) 

Sesizati populismul abordarii. Mai este doar o luna pâna la momentul  solicitat de Guvern pentru a face aceasta

evaluare în baza careia sa  poata avea un punct de vedere argumentat. Partidul National Liberal si  Guvernul sunt

în mod evident pentru dublarea alocatiilor, nu are nimeni  nicio îndoiala în acest sens, pentru ca toate initiativele

de crestere a  alocatiilor au venit de la Partidul National Liberal. Sunt initiative  venite din partea PNL în

Parlament, cea mai recenta este o initiativa de  crestere a alocatiei cu rata inflatiei, deci toate aceste mariri sunt  ca

urmare a eforturilor PNL. Ca atare, bineînteles ca ne dorim sa  creasca alocatiile, numai ca abordarea noastra a fost

rationala, si  anume: la rectificarea bugetara, când poti sa identifici bine sursa de  finantare, atunci ai raspunsul", a

sustinut Violeta Alexandru.

Ministrul Muncii a precizat ca subiectul cresterii alocatiilor nu a fost discutat în sedinta de Guvern de joi.

"Subiectul, în conditiile în care legea este înca în circuit de la  Parlament catre domnul presedinte, sedinta de

Guvern are acte normative  care au trecut prin procedura de avizare, în conditiile în care procesul  complet al

acestui act normativ nu s-a epuizat, subiectul nu avea cum  sa se afle pe agenda sedintei de Guvern", a mentionat

Violeta Alexandru.
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